
                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
                                     Dato:  d. 22/2–2021, kl. 19.00 Virtuelt 
 
Mødeleder: Flemming 
Referat: Anne                     
Afbud:    Morten og Charlotte

Pkt. 111: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 
 

2.Skolebestyrelsesformand: 

 

3.Andre: 

 

 

Ad.111 

1:  

-Vi er startet fint op igen efter vinterferien. 5. og 

6.klasse har stadig online undervisning. Vi håber, at de 

snart må komme tilbage til skolen. 

-Leon stopper på Sorring skole d. 1/3 pga. håndbold. 

Heidi er fastansat i hans stilling. 

-Der er kommet nye retningslinjer vedr. optag af 

elever. Det betyder, at de problemer som vi havde 

sidste skoleår med elever der ønskede 0.klasse på 

Sorring skole, ikke bliver aktuelt fremover. Nu er vi 

registreret som en 2 sporet skole og må optage elever 

til to spor. 

24 børn er tilmeldt kommende 0.klasse, så da kommer 

de nye regler ikke i spil. 

 

2: Intet som sådan. Vi venter til vi kan mødes. 

 

3: Flemming har skrevet til skolechefen. Skolechefen 

siger han vil vende tilbage. AH har fået besked fra sin 

områdeleder at det er skolens budget. AH har skrevet 

tilbage og venter på svar. 

 

Pkt. 112: Corona nedlukning/genåbning 

 

Drøftelse: 

Ad. 112 

 

AH der er kommet to beskeder til mig vedr. 

nedlukningsfasen og ønske om mere online. 

Fleksibel mødetid er 7.45-8.15. Undervisningen starter 

kl. 8.15. 

Rita: Er glad for at der var både skal og kan opgaver. 

Hun har været glad for at der ikke var meget online. 

Blev børnene gjort klar til nedlukningen – så de kunne 

gå på Meet og lign. 

 

Pkt. 113: Årsberetning 

Søren har lavet et udkast 

 

Drøftelse: 

Beslutning: 

Ad.113 

Søren har skrevet et udkast. Skrevet om det vi har 

snakket om/arbejdet med i dette år. 

Godt skriv. 

Det er godkendt. Sendes på Facebook og på Aula. 

Søren laver en lille video. 



                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
Pkt. 114: Forældretilfredshedsundersøgelse i 

foråret 2020. 

Se mail fra Anne 

 

Drøftelse: 

Ad.114 

 

Flemming: Synes der var en del spørgsmål der ikke 

var relevante. 

Kun 2 i skolebestyrelsen har svaret på undersøgelsen. 

Søren: Skolen ligger på gennemsnittet og sfo lidt under 

i forhold til kommunen, men mere en 

landsgennemsnittet. 

Ledelsens kommunikation med nye ting ligger lidt 

bagud – ved ikke hvad det skyldes. 

Hvad med sfo? – hvorfor ligger den lidt bagude. 

Hvad med det med drillerier? Søren – jeg mener at der 

bliver taget hånd om det. 

Lonni: Spændende hvad det er for konflikter man 

tænker på. 

Jannie: At nogle elever skaber konflikter – kan være 

det som folk reagere på. Hvis forældrene føler at det 

man fortæller lærerne/pædagogerne ikke bliver taget 

alvorligt. Vigtigt at vide, at der noget i gang. 

Husk at der kun er få svar – så den kan ikke helt 

sammenlignes med andre. 

Flemming: Måske en lidt svær undersøgelse at arbejde 

videre med. 

Rita: Det har været under nedlukning. Måske har det 

været udslagsgivende, da der måske ikke har været så 

meget voksen kontakt mellem forældre og personale.  

Jannie: Svarene farvet af nedlukning. Men selvfølgelig 

skal vi have fokus på der hvor vi skiller os lidt ud. 

Søren: Nu har vi vendt den og være åbne overfor om 

der rør sig noget og fortsætte med at have fokus på 

trivsel 

Pkt. 115: Åbent punkt og eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op på et senere 

møde. 

 

Ad.115 

Intet 

 

 

 

Næste møde er: 23 marts 2021.        

 


